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PROTOKÓŁ XXXV/2022 

z sesji VIII kadencji Rady Gminy Krynice 

z dnia 17 listopada 2022 r. 

 

 

 

Ad.1. Przewodnicząca Rady Gminy Krynice Pani Bogumiła Dziubińska o godzinie 10
00

 otworzyła 

posiedzenie. Następnie przywitała Radnych, Wójta – Pana Jacka Wiśniewskiego, Panią Skarbnik – 

Sylwię Pitura, Pana Sekretarza Marcina Kurzępę, Panią Mecenas Aleksandrę Kowalczyk, Pana 

Przewodniczącego Gminnej Rady Seniorów w Krynicach – Janusza Hałasa, Pana Rafała 

Stadnickiego – Informatyka oraz Panią Edytę Komadowską – pracownika ds. obsługi Rady Gminy. 

Przewodnicząca stwierdziła, że w sesji bierze udział 12 radnych, co stanowi niezbędne quorum do 

podejmowania prawomocnych uchwał. Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do 

protokołu. Lista obecności sołtysów stanowi załącznik nr 2 do protokołu.  

 

Ad.2. Przewodnicząca przedstawiła proponowany porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie i stwierdzenie quorum 

2. Przyjęcie proponowanego porządku obrad sesji 

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji 

4. Informacja Wójta Gminy z jego działalności w okresie międzysesyjnym 

5. Podjęcie uchwał w następujących sprawach: 

1) zmian wieloletniej prognozy finansowej 

2) zmian w uchwale budżetowej na 2022 rok 

3) ustalenia stawki za 1 km przebiegu pojazdu, uwzględnianej przy obliczaniu zwrotu 

rodzicom kosztów przewozu dzieci, młodzieży, uczniów oraz rodziców 

4) zmieniająca uchwałę w sprawie przyjęcia Gminnej Strategii Rozwiązywania 

Problemów Społecznych w Gminie Krynice na lata 2021-2025 

5) przyjęcia Regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków na terenie gminy 

Krynice 

6) zatwierdzenia dopłaty do ceny 1m
3
 odprowadzanych ścieków dla taryfowych  grup 

odbiorców usług 

7) określenia górnych stawek opłat ponoszonych przez właścicieli nieruchomości za 

usługi w zakresie odbierania odpadów komunalnych oraz opróżniania zbiorników 

bezodpływowych i transportu nieczystości ciekłych  

8) przyjęcia „Programu Ochrony Środowiska dla Gminy Krynice na lata 2023-2026  
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z perspektywą do roku 2030” 

6. Wnioski i informacje 

7. Zakończenie 

 

Pani Przewodnicząca zapytała, czy ktoś z radnych ma propozycje do proponowanego porządku 

obrad. Wobec braku zgłoszeń przystąpiono do realizacji kolejnego punktu obrad.  

 

Ad.3. Pani Przewodnicząca poinformowała, że protokół z poprzedniej sesji został wyłożony  

do publicznego wglądu przed sesją oraz w biurze Rady Gminy. Zapytała, czy ktoś z radnych składa 

uzupełnienia co do treści protokołu. Wobec braku uwag zarządzono głosowanie nad przyjęciem 

protokołu nr XXXIV/2022 z posiedzenia Rady Gminy Krynice w dniu 28 października 2022 r. 

Protokół został przyjęty jednogłośnie.  

 

Ad.4. Pani Przewodnicząca poprosiła Pana Wójta – Jacka Wiśniewskiego o przedstawienie 

informacji z działalności w okresie międzysesyjnym – sprawozdanie stanowi załącznik  

nr 3 do protokołu.  

 

Ad.5.1. Pani Przewodnicząca poinformowała, że projekt uchwały dotyczący zmian wieloletniej 

prognozy finansowej został pozytywnie zaopiniowany na posiedzeniu Komisji Planowania 

Gospodarczego, Budżetu i Rolnictwa. Pani Skarbnik przedstawiła projekt uchwały dotyczący zmian 

wieloletniej prognozy finansowej oraz zmian w uchwale budżetowej na 2022 r. Pani Bogumiła 

Dziubińska poprosiła o przedstawienie sytuacji dotyczącej dystrybucji węgla przez Gminę. Pan 

Sekretarz wyjaśnił obecną sytuację związaną z podpisywaniem umów i rozprowadzaniem węgla na 

terenie gminy. Wobec braku pytań zarządzono głosowanie. Radni jednogłośnie przyjęli 

przedmiotową uchwałę stanowiącą załącznik nr 4 do protokołu. Imienny wykaz głosowania 

radnych stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 

 

Ad.5.2. Projekt uchwały w sprawie zmian w uchwale budżetowej na 2022 rok został pozytywnie 

zaopiniowany przez Komisję Planowania Gospodarczego, Budżetu i Rolnictwa. Otworzono 

dyskusję. Wobec braku pytań przystąpiono do głosowania. Radni jednogłośnie przyjęli uchwałę 

stanowiącą załącznik nr 6 do protokołu. Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik nr 7 

do protokołu.  

 

Ad.5.3. Pani Bogumiła Dziubińska poinformowała, że projekt uchwały w sprawie ustalenia stawki 

za 1 km przebiegu pojazdu, uwzględnianej przy obliczaniu zwrotu rodzicom kosztów przewozu 
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dzieci, młodzieży, uczniów oraz rodziców uzyskał pozytywną opinię Komisji. Pani Edyta 

Komadowska przedstawiła projekt niniejszej uchwały. Przewodnicząca otworzyła dyskusję,  

a wobec braku pytań zarządziła głosowanie. Radni jednogłośnie przyjęli uchwałę stanowiącą 

załącznik nr 8 do protokołu. Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik nr 9 do 

protokołu.  

 

Ad.5.4. Komisja Planowania Gospodarczego, Budżetu i Rolnictwa Rady Gminy Krynice na 

posiedzeniu w dniu 16 listopada pozytywnie zaopiniowała projekt zmieniający uchwałę w sprawie 

przyjęcia Gminnej Strategii Rozwiązywania Problemów Społecznych w Gminie Krynice na lata 

2021-2025. Pani Edyta Komadowska przedstawiła projekt uchwały. Przewodnicząca otworzyła 

dyskusję, a wobec braku pytań zarządziła głosowanie. Radni jednogłośnie przyjęli ww. uchwałę, 

stanowiącą załącznik nr 10 do protokołu. Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik  

nr 11 do protokołu.  

 

Ad.5.5. Pani Przewodnicząca poinformowała, że projekt uchwały przyjęcia Regulaminu 

dostarczania wody i odprowadzania ścieków na terenie gminy Krynice został pozytywnie 

zaopiniowany na posiedzeniu Komisji Planowania Gospodarczego, Budżetu i Rolnictwa. Pan 

Sekretarz – Marcin Kurzępa przedstawił projekt uchwały. Przewodnicząca otworzyła dyskusję. 

Wobec braku pytań zarządzono głosowanie. Radni jednogłośnie przyjęli przedmiotową uchwałę 

stanowiącą załącznik nr 12 do protokołu. Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik nr 

13 do protokołu. 

 

Ad.5.6. Pani Bogumiła Dziubińska poprosiła o przedstawienie projektu uchwały dotyczącego 

zatwierdzenia dopłaty do ceny 1m
3
 odprowadzanych ścieków dla taryfowych grup odbiorców 

usług. Pan Sekretarz – Marcin Kurzepa przedstawił projekt uchwały i poinformował o grupie 

odbiorców, której dotyczy przedmiotowy projekt uchwały. Otworzono dyskusję. Wobec braku pytań 

zarządzono głosowanie. Radni jednogłośnie przyjęli uchwałę stanowiącą załącznik nr 14 do 

protokołu. Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik nr 15 do protokołu.  

 

Ad.5.7. Projekt uchwały dotyczący określenia górnych stawek opłat ponoszonych przez właścicieli 

nieruchomości za usługi w zakresie odbierania odpadów komunalnych oraz opróżniania zbiorników 

bezodpływowych i transportu nieczystości ciekłych został pozytywnie zaopiniowany na 

posiedzeniu Komisji Planowania Gospodarczego, Budżetu i Rolnictwa w dniu wczorajszym. Wobec 

powyższego sekretarz Gminy przedstawił projekt uchwały. Wobec braku dyskusji Przewodnicząca 

Rady Gminy zarządziła głosowanie. Radni jednogłośnie przyjęli ww. uchwałę stanowiącą załącznik 
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nr 16 do protokołu. Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik nr 17 do protokołu.  

 

Ad.5.8. Przewodnicząca poprosiła o przedstawienie projektu uchwały dotyczącego przyjęcia 

„Programu Ochrony Środowiska dla Gminy Krynice na lata 2023-2026 z perspektywą do roku 

2030”. Sekretarz Gminy - Marcin Kurzępa przedstawił ww. projekt uchwały. Przewodnicząca 

otworzyła dyskusję. Wobec braku pytań przystąpiono do głosowania. Ww. uchwała została przyjęta 

jednogłośnie i stanowi załącznik nr 18 do protokołu. Imienny wykaz głosowania radnych stanowi 

załącznik nr 19 do protokołu.  

 

 

Ad.6. Radny Paweł Naum zapytał kiedy zostanie zamontowana szyba na przestanku  

w miejscowości Majdan – Sielec oraz czy to prawda, że Archipelagowi Roztocze został umorzony 

podatek. Pan Wójt Gminy – Jacek Wiśniewski potwierdził, że ww. podatek w części został 

umorzony na wniosek strony zainteresowanej oraz, że wszelkie informacje znajdują się  

w Biuletynie Informacji Publicznej. Pan Sekretarz ponadto wyjaśnił, że prace przy przystanku 

zostaną wkrótce ukończone.  

Pan Janusz Hałas – Przewodniczący Gminnej Rady Seniorów w Krynicach podziękował radnym  

za powołanie ww. rady oraz podkreślił istotne znaczenie grupy seniorów w społeczeństwie 

gminnym. Przedstawiono ponadto prace jakie Gminna Rada Seniorów odbywa i poinformował  

o poszerzeniu grupy radnych o funkcjonujący Klub Seniora. Pochwalił działalność odbywającą się 

w ramach ww. działania i podziękował za przychylność Wójta w tej sprawie.  

 

Ad.7. Przewodnicząca podziękowała wszystkim zebranym za udział i zamknęła XXXV sesję Rady 

Gminy Krynice o godz. 10
40

.  

 

 

Protokołowała: 

E. Komadowska       

        Przewodnicząca Rady Gminy 

        /-/Bogumiła Dziubińska 

 

         


